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XXVI Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 23 maja 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1200,  a zakończono o godz. 1350.  

   

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia XXVI Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi  quorum, przy 

którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje  i uchwały. Do liczenia głosów 

wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską. 

Nieobecni radni: 

Edward Bojko 

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby ktoś zabrać głos. 

Następnie zaproponował wprowadzenie dwóch projektów uchwał w sprawie: 

a)  zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na bezczynność Burmistrza Miasta 

b) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na działalność dyrektora ICSTiR 

 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na bezczynność Burmistrza Miasta został przyjęty 

pozytywnie  przy 1 głosie przeciwnym i 1 wstrzymującym 

Poddany pod głosowanie jawne wniosek o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie 

zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na działalność dyrektora ICSTiR został przyjęty 

pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym i 1 wstrzymującym  
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Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański poddał pod głosowanie porządek obrad XXVI sesji 

uwzględniający przegłosowane zmiany; porządek został przyjęty pozytywnie jednogłośnie w następującym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV 

4.  Współpraca miasta z organizacjami pozarządowymi  

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 rok oraz sprawozdanie finansowe za 2015 rok 

a) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o sprawozdaniu                

z wykonania budżetu za 2015 rok 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2015 rok wraz                    

z wnioskiem 

c)   o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Iławy 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej  w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Iławy 

e) dyskusja  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  absolutorium  za 2015 rok 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:                                                                                                                                              

a) zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2016-2029 

b)  zmian w budżecie Miasta Iławy na 2016 rok 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację remontu ulicy Jana III Sobieskiego  

d) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na bezczynność Burmistrza Miasta 

e) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na działalność dyrektora ICSTiR 

9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

10. Interpelacje i zapytania radnych 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

12. Wnioski mieszkańców Iławy 

13. Komunikaty i oświadczenia 
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14. Zamknięcie obrad  XXVI Sesji 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie Informacji 

Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z XXIV Sesji Rady 

Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższego  protokołu, 

w związku z czym protokół uważa się  za przyjęty.  

 

Ad.4. Współpraca miasta z organizacjami pozarządowymi  

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański powiedział, że radni otrzymali materiał w wersji 

pisemnej, ponadto był omawiany i opiniowany na posiedzeniach komisji  poprzedzających sesję przez 

Wojciecha Jankowskiego  

OPINIE KOMISJI: 

INFORMACJE 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego 

Budżetu i Finansów 

Komisja Oświaty 

Kultury Sportu i 

turystyki  

Współpraca miasta z organizacjami 

pozarządowymi 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji na temat  

współpracy miasta z organizacjami pozarządowymi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

Informacja na temat  współpracy miasta z organizacjami pozarządowymi  

stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 rok oraz sprawozdania finansowego za 2015 

rok 

 

a) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok 
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Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta Iławy 

za 2015 rok przedstawiła Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska. 

 
Uchwała  Nr RIO.VIII-0120-243/16 Składu Orzekającego RIO z dnia 22 kwietnia 2016 roku w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Iławy sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2015 rok stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 
b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 

2015 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Iławy  

 

Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2015 rok wraz z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Iławy przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy 

Sochacki 

 
Opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 29 kwietnia 2015 roku w sprawie  

wykonania budżetu za 2015 rok oraz  wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

 Burmistrzowi Miasta Iławy stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Miasta Iławy 

 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Iławy  odczytała Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska  

Uchwała Nr RIO.VIII-0120-261/16  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej                 

w Olsztynie z dnia 6 maja 2016 roku w sprawie  zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
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Rady Miejskiej w Iławie  w sprawie udzielenia absolutorium  Burmistrzowi Miasta Iławy  z tytułu 

wykonania budżetu w 2015 roku stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

d) dyskusja nad przedłożonymi sprawozdaniami 

Dyskusji nad powyższymi sprawozdaniami nie było 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 

Rada Miejska w obecności 20 radnych -  przy 18 głosach ,,za”  i 2 wstrzymujących podjęła uchwałę w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok - stan Rady Miejskiej 21 radnych, 

obecnych na Sesji 20 radnych, głosowało 20 radnych. 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok  

oraz sprawozdanie finansowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 
 

Ad.7. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  absolutorium  za 2015 

rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  absolutorium  za 2015 rok 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych -  przy 18 głosach ,,za” i 2 głosach „wstrzymującym” podjęła 

uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  absolutorium  za 2015 rok - stan Rady 

Miejskiej 21 radnych, obecnych na Sesji 20 radnych, głosowało 20 radnych. 

 
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy  absolutorium  za 2015 rok 

 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu 
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Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2016-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę, ponadto przedłożono przed sesją 

radnym pisemne uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 

Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

miasta na lata 2016-29 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie przy 

1 głosie 

wstrzymującym 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 20 radnych - przy 19  głosach ,,za”  i 1 wstrzymującym  podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2016-29 

Uchwała Nr XXVI/223/16 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 

2016-29 stanowi załącznik  nr 9 do protokołu 

 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2016 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach poprzedzających 

sesję. Przedłożyła pisemne uzasadnienie do zmian budżetowych uwzględniające zmiany, jakie 

wprowadzono w okresie od komisji   do czasu sesji. 

  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

zmian w budżecie miasta na 2016 rok 
Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie przy 1 
wstrzymującym  

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński przypomniał, że na komisjach była mowa o hali poprzemysłowej                

w rejonie ulicy Jasielskiej i uruchomieniem prac projektowych. Proponowano kwotę 60 tys. złotych,  jednak 

projektanci po oględzinach tej hali oczekują zupełnie innej zapłaty na poziomie około 150 tys.  

Zrezygnowano z zamówienia z wolnej reki i będzie ogłoszony przetarg, ale mając świadomość ogromu 

zadania proponuje się zmianę, aby zdjąć 90 tys. z  inwestycji  Gimnazjum nr 2, bo są tam oszczędności, na 

rzecz zwiększenia zakresu jeśli chodzi o wartość dokumentacji. Hala ta jest narzędziem do ubiegania się o 

środki unijne z RPO na ekonomię społeczną. Jest to zadanie towarzyszące  połączeniu ulicy Wiejskiej                    

i Gdańskiej. 

Radna Anna Zakrzewska zapytała dlaczego było 60 tys. złotych, a teraz firma wycenia na więcej, czy 

zmienił się zakres.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że to był szacunek a zadanie jest bardzo poważne                

i kwotę zweryfikuje przetarg, może się okazać, że będzie można wrócić do kwoty 60 tys. złotych- dla 

bezpieczeństwa  i ze względu na czas proponuje się zwiększenie kwoty, ponieważ prawdopodobnie pod 

koniec czerwca ogłoszony zostanie konkurs a w lipcu musi być już projekt z pozwoleniem na budowę.  

Radny Ryszard Kabat zapytał, na jakim zadaniu są oszczędności 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska odpowiedziała, że na sali gimnastycznej. 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 17 głosach za i 3 wstrzymujących  podjęła uchwałę                  

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2016 rok 

Uchwała Nr XXVI/224/16 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 
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2016-29 stanowi załącznik  nr 10   do protokołu 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację remontu ulicy Jana III 

Sobieskiego  

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach poprzedzających 

sesję oraz przedłożono pisemne uzasadnienie.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Iławskiemu na realizację remontu ulicy Jana 

III Sobieskiego  

pozytywnie 

jednogłośnie  

pozytywnie bez 

poprawek 

pozytywnie 

jednogłośnie 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 20 głosach ,,za” podjęła uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na realizację remontu ulicy 

Jana III Sobieskiego 

Uchwała XXVI/225/16  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu na 

realizację remontu ulicy Jana III Sobieskiego stanowi załącznik nr  11  do protokołu 

 

d) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na bezczynność Burmistrza Miasta 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że radni otrzymali na skrzynki email                   

i do skrzynek radnych projekt uchwały a następnie  odczytał treść skargi.  

Skarga stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

 

zlecenia zbadania zarzutów zawartych w 

skardze na bezczynność Burmistrza Miasta 

 

Nie opiniowano Nie opiniowano Nie opiniowano 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier powiedziała, że Stowarzyszenie WIR pozyskało sponsora który 

zgodził się wspomóc dzieci w wyjeździe na obóz wioślarski- jest to praktykowane i stowarzyszenia i kluby 

korzystają z takiej pomocy. Warunkiem sponsora było, aby banery z reklamą zawisły na bazie wioślarskiej. 

Prezes Stowarzyszenia napisał pismo do dyrektora Wojciecha Żmudzińskiego o wyrażenie zgody i taką 

zgodę otrzymał, banery zawisły na bazie. Kwota 1200 złotych i 34 koszulki- wszystko, żeby wspomóc dzieci 

i rodziców w obozie bo wyjazdy są bardzo drogie. Dyrektor wyraził zgodę, ale trzeba przyznać, że 

procedury nie zostały zachowane. Na konto wiru wpłynęło 500 złotych. „Po ujawnieniu tej informacji przez 

Panią Zakrzewską, konsultowała ze mną te sprawę, poleciłam wyjaśnienie tej sprawy, pan Żmudziński 

próbował tę sprawę naprawić,  w porozumieniu ze sponsorem. Przygotowują nową umowę, taką jaka 

powinna być, przygotowywana jest wizualizacja jak powinny te banery wyglądać. Pozostała kwota 700 

złotych, która nie trafiła do klubu trafi na konto UM. Natomiast chciałabym powiedzieć jedna rzecz; 

ponieważ przez cały miesiąc, kiedy wyjaśniałyśmy tę sprawę, rozmawiałyśmy razem wielokrotnie                         

i ponieważ pismo zostało skierowane do Burmistrza, mimo że było zatytułowane skarga, konsultowała się 

Pani ze mną wielokrotnie i to ja pani odpowiedziałam, wszystko było zgodne z prawdą . Nasze rozmowy 

utwierdziły mnie w przekonaniu, że nie jest to typowa skarga która powinna trafić pod głosowanie rady 

miejskiej , bo uważam że jeśli jest pani 3 kadencje radną, to powinna ani wiedzieć że organem właściwy do 

rozpatrywania skargi jest rada miasta i taka skarga powinna trafić do przewodniczącego a nie do 
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burmistrza. Skoro była adresowana do burmistrza, to my się ta skargą rzetelnie zajęliśmy i starliśmy 

wyjaśnić jak najlepiej. Poświadczenie nieprawdy- nie do końca tak było- sprawa wyglądała tak, że poleciłam 

panu dyrektorowi rozwiązać we właściwy sposób, tak jak powinno być zrobione. Banery maiły być zdjęte               

i sądziłam,  że tak jest. Zostały zdjęte dopiero później po interwencji, więc ktoś czegoś nie dopilnował, ale 

nie było to zamierzone i nie było to poświadczenie nieprawdy. I to wszystko na ten temat”. 

Radna Ewa Jackowska „Tak gwoli wyjaśnienia: sponsora znalazłam ja, ponieważ dostaliśmy mniejszą 

dotację, niż zapewniano przez cały 2015 rok i zobowiązałam się jako jeden z rodziców dzieci, do 

pozyskania sponsorów. Pani Aniu, droga koleżanko, powiem tylko tak: boje się, że przez takie działania 

skutecznie zniechęcimy darczyńców do wspierania sportów w Iławie. Podziwiam sponsora, że jeszcze ma 

cierpliwość bo to już jest drugi raz, kiedy zostaje zaatakowana i mamy takie podejrzenie, że robi to pani na 

polecenie  konkurencji, przepraszam ale takie mamy podejrzenie. Sprawa była na Kuźni Talentów- mała 

informacja tego sponsora- nie wszyscy wiedzą,  ze ta pani ufundowała napis Kuźnia Talentów i w zamian 

za to dostała małą tabliczkę- po pani interwencji tabliczka została zdjęta. Powiem tylko tak, mnie pani nie 

zniechęci do pozyskiwania nowych sponsorów, będę dalej to robiła, ponieważ dzieciaki są tego warte, nie 

tylko moich zabiegów, ale innych rodziców. Mam nadzieję, że dyrektor Żmudziński nie zniechęci się do 

naszego klubu, będzie wspierał merytorycznie i będzie nam pomagał. Uczymy się na błędach i mamy 

nadzieję, że więcej takich poślizgów nie będzie, a to co się dziś dzieje mam nadzieję nie zniechęci 

potencjalnych sponsorów. Chciałabym pochwalić młodzież WIRU, była przez ostatnie dwa tygodnie 

reprezentantami Polski w Czechach i zdobyła   medale, więc są warte każdego zabiegu. Proszę więcej nie 

dokonywać takich czynności, bo to jest na niekorzyść.”  

Radna Anna Zakrzewska „Chciałabym się odnieść do tego, co powiedziała pani burmistrz, bo każde 

pismo które jest skierowane niewłaściwie przez mieszkańca czy obywatela powinno być przekierowane do 

właściwej osoby. Jest to obowiązkiem urzędników. W dniu 5 maja napisała pani do mnie w piśmie 

nieprawdę, bo banery w tym dniu wisiały i wisiały jeszcze 24 godziny. Tak wiec zostałam w piśmie 

oszukana.” 

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier powiedziała, że już się do tego ustosunkowała. „To wynikało                  

z tego, że ja po prostu nie wiedziałam, ze ktoś nie wykonał polecenia i nie chciałam pani oszukać, że panią 

oszukałam to jest zbyt mocne słowo. To nie było zamierzone, trudno żeby każdy z nas sprawdzał, mamy 

zaufanie do swoich pracowników i czasami się zdarza taka sytuacja. Natomiast to absolutnie żadne 
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oszustwo i nie miałam takiego zamiaru” 

Radna Anna Zakrzewska „Będąc członkiem komisji rewizyjnej mówi się o przymknięciu oka, że coś 

było robione dla dobra dzieci i ewentualnie mogły być pewne uchybienia- nie mieści mi się to w głowie. Nie 

może być żadnych uchybień- wpłynęły pieniądze i powinny przejść odpowiednią drogę księgową, taki jest 

obowiązek”  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że czasami może być  taka sytuacja, że 

kwota która wpłynęłaby przy normalnej procedurze za wywieszenie bajeru reklamowego może wielokrotnie 

przewyższać kwotę, którą sponsor przekierował w  danym miejscu, dlatego potrzebne jest nam zachowanie 

procedur. 

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier powiedziała, że każda z osób która w jakikolwiek sposób brała                

w udział w tej sprawie czy procedurze nie miała złego zamiaru. Były dobre intencje; ani pani Jackowska ani 

prezes WIR-u, ani dyrektor- nikt nie miał złych intencji, każdy chciał pomóc bo wiemy że te pieniądze dla 

stowarzyszenia są bardzo ważne. I zgadzam się z panią radną, że wszystko musi być z literą prawa ale 

proszę wziąć pod uwagę to, że wszyscy mieli dobre intencje a pewne sprawy  wynikały z niewiedzy.” 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że nie brał udziału w tej całej sprawie, ale oczywiście 

poniesie największy z tego tytułu uszczerbek i wcale się tego nie wzbrania. Dobrymi intencjami jest piekło 

wybrukowane, ale musimy przestrzegać zasad. Każda kontrola musi też mieć charakter prewencyjny                     

i mamy się przy okazji czegoś nauczyć. Będę się bronił i uważam, że nie ma tu nic o charakterze 

prywatnym czy obliczonym na jakąś korzyść osobistą – mowa o sytuacji, która ma nas czegoś nauczyć na 

przyszłość. Reszta należy do państwa.  

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 4 głosach za , 1 wstrzymującym i  13 przeciwnych  nie 

podjęła uchwały w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na bezczynność 

Burmistrza Miasta- stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 20 radnych , głosowało 18 

 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na bezczynność Burmistrza 

Miasta stanowi załącznik nr  13  do protokołu 

 

e) zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na działalność dyrektora ICSTiR 
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że radni otrzymali na skrzynki mail                      

i do skrzynek radnych projekt uchwały a następnie  odczytał treść skargi.  

Skarga stanowi załącznik  nr 14 do protokołu.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu  

i Turystyki  

 

Komisja 

Problematyki 

Społecznej  

 

Komisja 

Rozwoju 

Gospodarczego, 

Budżetu i 

Finansów 

 

 

zlecenia zbadania zarzutów zawartych w 

skardze na działalność dyrektora ICSTiR 

 

Nie opiniowano Nie opiniowano Nie opiniowano 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Temat omówiono podczas dyskusji przy punkcie 8d 

 

Rada Miejska w obecności 20 radnych – przy 6 głosach za  i 13 przeciwnych i 1 wstrzymującym nie podjęła 

uchwały w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na działalność dyrektora ICSTiR 

stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 20 radnych, głosowało 20 

 

Projekt uchwała w sprawie zlecenia zbadania zarzutów zawartych w skardze na działalność dyrektora ICSTiR 

stanowi załącznik nr  15  do protokołu 

 

 

 

Ad 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 
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W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli udział 

między innymi w: 

 

• Mistrzostwach Województwa Warmińsko-mazurskiego w mieszanych sztafetowych biegach 

przełajowych 5K + 5M szkół podstawowych, gimnazjalnych  i ponadgimnazjalnych, organizowanych przez 

Zespół Szkół Ogólnokształcących w Iławie, Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji w Iławie oraz 

Powiatowy Szkolny Związek Sportowy w Iławie 

• promocyjnym rejsie statkiem „Bocian”, z mieszkańcami Iławy 

• Posiedzeniu Zespołu Opiniowania Projektów Inwestycyjnych 

• spotkaniu z delegacją funkcjonariuszy Służby Więziennej Republiki Czeskiej 

• Uroczystych Obchodach Święta Konstytucji 3 Maja „Vivat Konstytucja” organizowanym przez 

Burmistrza Miasta Iławy, Proboszcza parafii Przemienienia pańskiego w Iławie, Iławskie Centrum Kultury 

oraz Gimnazjum nr 2 w Iławie 

• Zwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Iławskich Wodociągów  

• Zarządzie Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego  w Ostródzie 

• IX Forum Bibliotekarzy w Pensjonacie „Cykada” w Siemianach organizowanym przez Miejską 

Bibliotekę Publiczną 

• uroczystych obchodach Narodowego Dnia Zwycięstwa organizowanego przez Wójta Gminy Iława 

• Stowarzyszeniu Gmin RP Euroregion Bałtyk – I Spotkaniu grupy Iławskiej 

• spotkaniu ze Starostą Powiatu Iławskiego, Markiem Polańskim oraz Wójtem Gminy Iława, Krzysztofem 

Harmacińskim, w sprawie projektów kierujących ścieżki rowerowe poza miasto 

• wizycie i oglądzie mieszkań na ul. Dąbrowskiego przeznaczonych do zakupu 

• spotkaniu z Władysławem Kałudzińskim w sprawie omówienia obchodów uroczystości  w grudniu 

• spotkaniu z Dariuszem Ziółkowskim dot. podsumowania Otwarcia Sezonu Motocyklowego w Iławie 

• spotkaniu z Komendantem Powiatowym Policji w Iławie, Robertem Mikusikiem   w sprawie omówienia 

zakupu gruntu pod budowę drogi łączącej ul. Wiejską   i ul. Gdańską 

• spotkaniu z prezesami Ogrodów Działkowych w sprawie terenów działek 
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• spotkaniu dot. omówienie audytu w Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień  i Pomocy 

Rodzinie w Iławie 

• spotkaniu z firmą Chemirol dot. sieci deszczowej oraz ścieków 

• spotkaniu z Dyrektor Gimnazjum Samorządowego nr 1 w Iławie, Aleksandra Skubij w sprawie 

omówienia prac związanych budową sali sportowej 

• spotkaniu z prezesem Iławskich Wodociągów, Jerzym Biereg w sprawie aktualnej sytuacji wodociągów 

• spotkaniu ze Stanisławą Ryż w sprawie współpracy z miastem szwedzkim – Jokkmokk 

• spotkaniu z Dyrektorem Iławskiej Izby Gospodarczej, Markiem Słocińskim w sprawie aktualnej sytuacji 

Izby 

• spotkaniu ze Zbigniewem Bączkiem oraz prezesem PTTK, Zbigniewem Błaszczyk w sprawie 

przyszłości „Leśnej” 

• spotkaniu z młodzieżą oraz nauczycielami Gimnazjum Samorządowego nr 2 w Iławie w celu 

podziękowania za udział w organizacji Uroczystych Obchodów Święta Konstytucji 3 Maja 

• obchodach święta Strażaków z Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Iławie 

• spotkaniu z dziećmi z Samorządowej Szkoły Podstawowej nr 4 w Iławie, którzy zwyciężyli turniej „Z 

podwórka na Stadion o Puchar Tymbarku” 

• spotkaniu z Romanem Przybyłą w sprawie omówienia imprezy wrześniowej i wydaniem znaczka 

pocztowego z iławskim ratuszem 

• spotkaniu z Miłoszem Jankowskim w sprawie wsparcia miasta przy wyjeździe olimpijczyka na Igrzyska 

Olimpijskie 

 

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

 

1. W dn. 11.05.2016 r. odbyła się pierwsza część szkolenia „Profilaktyka samobójstw wśród dzieci i 

młodzieży”, w którym wzięli udział przedstawiciele szkół, Komendy Powiatowej Policji w Iławie, 

Sądu Rejonowego w Iławie, Agencji Świadczeń Medycznych „VITA” oraz świetlicy MOPSIK.  
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2. W dn. 11.05.2016 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami instytucji (Powiatowa Stacja 

Sanitarno-Epidemiologiczna, Straż Miejska, Komenda Powiatowa Policji, Oddział Celny, Urząd 

Miasta Iława, MKRPA, PCPR, PCRE) dotyczące współpracy w profilaktyce i pomocy  w zakresie 

zachowań ryzykownych – dopalacze, hazard, alkohol, zachowania suicydalne.  

 

3. Zajęcia świetlicowe w OPPUiPR: 

• pomoc uczestnikom w odrabianiu lekcji: 24 godz. 15 osób 

• zajęcia tematyczne: zajęcia plastyczne, z elementami socjoterapii, z elementami muzyki i  

tańca, zajęcia rekreacyjne: 24 godz. uczestniczyło:  od 6 do 18 uczestników dziennie 

• indywidualne zajęcia korekcyjno - kompensacyjne: 10 godz. , 8 uczestników 

4. Przeprowadzono zajęcia profilaktyczne w następujących klasach 

• 27.04.2016 - kl. II SSP4, temat: "Cyberprzemoc", ilość uczestników:26,  

  2 x 45 min. Zajęcia w OPPUiPR 

• 28.04.2016 - kl. I gimnazjum w ZSO, temat: "Cyberprzemoc", ilość uczestników:25,  

2 x 45 min. Zajęcia w Gimnazjum 

• 11.05.2016 - kl. V SSP3, temat: "Agresja rówieśnicza", ilość uczestników:24 

2 x 45 min. Zajęcia w SSP3 

• 12.05.2016 - kl. I SSP2, temat: "Poznajmy się lepiej", ilość uczestników:18,  

 2 x 45 min. Zajęcia w OPPUiPR 

Iławskie Centrum Kultury 

 

1. W dniach 28.04. – 29.04.2016 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się Przegląd Teatralny „ Kurtyna w 

górę” , który obejrzało ok. 500 osób. 
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2. W dn. 01.05.2016 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się Recital Alicji Majewskiej , z udziałem 

Włodzimierza Korcza oraz Warsaw Opera Quartet w składzie: 

Michał Lisiewicz- I skrzypce, Sławomir Talacha- II skrzypce, Elżbieta Porębska – Altówka,  Marta 

Ziarko- Wiśniewska – wiolonczela. 

Jubileuszowy koncert „ Piosenki z których się żyje” obejrzało 250 osób.  

3. W dn. 03.05.2016 r. odbyły się Uroczyste Obchody z okazji Święta Konstytucji III Maja, które 

rozpoczęła Uroczysta Msza Święta w Kościele p.w  Przemienienia Pańskiego. Następnie odbyła się 

Parada Historyczna ulicami miasta oraz program historyczny w wykonaniu Chorągwi Zaciężnej 

APIS z Gniewa i młodzieży z Gimnazjum nr 2 w Iławie. Publiczność zgromadzona na placu przed 

Ratuszem Miejskim obejrzała również pokaz musztry kadetów szkoły rycerskiej  oraz prezentację 

tańców mieszczańskich. 

4. W dn. 07.05.2016 r.  w Kinoteatrze „Pasja” odbyły się Eliminacje Miejskie „ Spotkań z Poezją 

Dziecięcą” dla recytatorów z iławskich szkół podstawowych.  

5. W dn. 12.05.2016 r. w Kinoteatrze „Pasja” odbył się spektakl teatralny „Spróbujmy jeszcze raz „ w 

reżyserii Marcina Sławińskiego w wykonaniu aktorów Lucyny Malec i Marka Siudyma. Spektakl 

obejrzało ok. 200 osób.  

 

Miejska Biblioteka Publiczna 

 

1. 26.04.2016 r. – Lekcja biblioteczna – Platforma książek elektronicznych – IBUK Libra – 34 osoby 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

2. 26.04.2016 r. – Lekcja biblioteczna – przegląd literatury młodzieżowej – 24 osoby 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

3. 26.04.2016 r. – Lekcja biblioteczna – „Biblioteka – zasady zapisu, korzystania i wyboru” – 34 osoby 

Miejsce: Wypożyczalnia dla Dorosłych 

4. 27.04.2016 r. – Dyskusyjny Klub Książki – Zakład Karny - „Niedołęga” – 6 osób 

Miejsce: Zakład Karny w Iławie 

5. 28.04.2016 r. – Lekcja biblioteczna – „Książka moim przyjacielem” – Przedszkole Samorządowe Nr 

5 – 22 osoby 
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Miejsce: Oddział dla Dzieci 

6. 28.04.2016 r. – Klub Lingua Paquet – Nieśmiały kłamca – 9  osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

7. 29.04.2016 r. – Z ziemi i z ognia –  10  osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

8. 30.04.2016 r. – Gildia Magii i Miecza – 9 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

9. 30.04.2016 r.– Klub Algorytm – 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

10. 04.05.2016 r.– Lekcja biblioteczna – „Praca z księgozbiorem w bibliotece” – ćwiczenia – Szkoła 

Podstawowa z Babięt – 48 osób 

Miejsce: Oddział Dla Dzieci 

11. 04.05.2016 r. – Wycieczka biblioteczna – „Czytelnia – miejscem cichej pracy”  – 47 osób 

Miejsce: Czytelna Ogólna 

 

12. 04.05.2016 r. – Lekcja biblioteczna – „Zabawy z książką” – Szkoła Podstawowa w Tynwałdzie – 28 

osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

13. 05.05.2016 r. – Wycieczka – głośne czytanie –  18 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

14. 05.05.2016 r. – Wycieczka – głośne czytanie –  21 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

15. 06.05.2016 r. – Sportowe Forum Bibliotekarzy  –  42 osoby 

Miejsce: „Cykada” - Siemiany 

16. 7.05.2016 r. – Gildia Magii i Miecza – RPG – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

17. 7.05.2016 r. – Klub Yokai – 12 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

18. 11.05.2016 r. – Piękny Umysł – Dzień mamy – warsztaty – 9 osób 
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Miejsce: Oddział dla Dzieci 

19. 13.05.2016 r. – Gildia Magii i Miecza – 9 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

20. 13.05.2016 r. – Z ziemi i z ognia –  8 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

21. 13.05.2016 r. – Lekcja biblioteczna i warsztaty –  20 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci  

22. 28.04. – 02.05.2015 r. – „Majówka z Książką”  

Miejsce: Wypożyczalnia dla Dorosłych 

23. 09.05. – 31.05.2016 r. – Maj miesiącem bibliotek i bibliotekarzy - „Bardzo Chwarna Biblioteka” 

24. 09.05., 10.05., 12.05., 13.05.2016 r. – głośne czytanie „Alicji w Krainie czarów” – 48 osób 

Miejsce: Biblioteka Główna 

25. Wystawy: „Alicja w Krainie Czarów”, „Dzień Matki” – prace podopiecznych Zespołu Placówek 

Szkolno – Wychowawczych. 

26. 04.04 – 16.05 - Konkurs plastyczny „Moja Kraina Baśniowości”  

27. 10 maja projekt biblioteki „Obyci z grozą” przeszedł pierwszy etap konkursu Narodowego Centrum 

Kultury „Bardzo Młoda Kultura”. Dofinansowanie do projektu to kwota około 8 000 zł.  

28. Ponadto przeprowadzono 12 warsztatów z obsługi komputera oraz zajęcia z języka angielskiego i 

niemieckiego.  

29. Ogółem w okresie sprawozdawczym w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyły się 35  działań. We 

wszystkich formach uczestniczyły 696 osób.  

 
 

Straż Miejska w Iławie 

 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 390 interwencji 

zgłoszonych przez mieszkańców miasta dyżurnemu jednostki, przeprowadzonych z inicjatywy 

własnej i ujawnione przez monitoring wizyjny, podczas których wylegitymowano 109 osób. 
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2. W dn. 27.04.2016 r. wspólnie z pracownikiem Urzędu Miasta, J. Bartkowską, dokonano kontroli 

terenów zielonych na terenie miasta.  

3. W dn. 29.05.2016 r. Komendant Magdalena Woś i Strażnik Miejski G. Frąckowiak uczestniczyli w 

spotkaniu organizacyjnym nt. systemu monitoringu w parku  na ul. Sienkiewicza.  

4. W dn. 29.04.2016 r. w godzinach 21.00 – 24.00 wspólnie z członkiem MKRPA, odbyła się nocna 

obserwacja punktów sprzedaży alkoholu. 

5. W dn. 03.05.2016 r. czterech funkcjonariuszy Straży Miejskiej zabezpieczali i czuwali nad 

bezpieczeństwem uczestników przemarszu „vIVAT KONSTYTUCJA”. 

6. W dn. 05.05.2016 r. wspólnie z członkiem MKRPA dokonano kontroli sklepów sprzedających 

alkohol.  

7. W dn. 06.05.2016 r.  Komendant Magdalena Woś uczestniczyła w Powiatowych obchodach Dnia 

Strażaka w PSP Iława.  

8. W dn. 06.05.2016 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej wrz z pracownikiem Urzędu Miasta 

uczestniczyli w kontroli parkingu przy Cmentarzu Komunalnym w Iławie w związku                             

z przygotowaniem go do obchodów 71 rocznicy zakończenia II wojny światowej.  

 

9. W dn. 07.05.2016 r. w godz. 13.00–14.00 oraz 16.30–18.30 funkcjonariusze Straży Miejskiej 

uczestniczyli w atestacji tras biegowych „Biegu   na dychę” oraz biegu nocnego, które zostaną 

niebawem przeprowadzone w Iławie.  

 

10. W dn. 08.05.2016 r. Komendant Magdalena Woś uczestniczyła w obchodach Narodowego Dnia 

Zwycięstwa, a dwóch funkcjonariuszy pomagało w zabezpieczaniu trasy przemarszu. 

 
11. Z ważniejszych zgłoszeń, które podejmowali funkcjonariusze Straży Miejskiej można wymienić: 

- pojazd z kluczykami w drzwiach pozostawiony na parkingu przy szpitalu (przekazano Policji), 

- wypalanie gałęzi na ROD, 

- zapadnięte studzienki na całej długości ul. Grunwaldzkiej i Wyszyńskiego, 

- pływająca rowerem wodnym młodzież po Jeziorku (rower niezabezpieczony), 
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- wielokrotne zakłócanie porządku przez osoby bezdomne w MOPS (interwencje przeprowadzane 

własnymi siłami, jedynie w przypadku konieczności transportu, powiadamiano Policję ze względu 

na brak możliwości przewiezienia osoby pojazdem służbowym SM), 

- spożywanie alkoholu w parku przez osoby bezdomne, 

- wykonywani prac remontowych bez prawidłowego zabezpieczenia (ul. Plażowa), 

- zapadnięta jezdnia pomiędzy dwoma studzienkami na ul. Wojska Polskiego, 

- zanieczyszczony teren jednej ze wspólnot mieszkaniowych, 

- załatwianie potrzeb fizjologiczne w miejscu publicznym, 

- brak opieki nad zwierzętami – prowadzenie bez smyczy w miejscach publicznych, 

- nie sprzątanie odchodów zwierzęcych, 

- dzikie zwierzęta w bezpośrednim sąsiedztwie mieszkańców, 

- naruszanie dopuszczalności parkowania na chodnikach, w obrębie skrzyżowań, wjazdów, strefach 

zamieszkania, trawnikach i zieleńcach, 

- usiłowanie i spożywanie alkoholu w miejscach publicznych, 

- śpiący bezdomny na klatce schodowej, 

- parkowanie pojazdów niezgodnie z przepisami (naruszanie warunków dopuszczalności postoju na 

chodniku, blokowanie wjazdów, postój na trawniku, na oznakowanej kopercie, nie stosowanie się 

do znaków zakazu, wycieki płynów eksploatacyjnych z pojazdu), 

- zwierzęta pozostawione bez opieki (pies biegający bez dozoru, wyjący pies w mieszkaniu), 

- ranne dzikie zwierzęta (bocian uderzył w linię wysokiego napięcia), płoszenie ptaków podczas 

wysiadywania jaj, 

- uszkodzone: urządzenia użyteczności publicznej (ławka), elewacje budynków użyteczności 

publicznej (kino), elementy małej architektury (murek ogrodzenia SG nr 1), infrastruktury 

technicznej (brak pokrywy zasuwy wodociągowej w ciągu pieszym), 

- zaśmiecanie miejsc publicznych, 

- wywożenie odpadów w miejsca zabronione, 

- palenie tytoniu w miejscach zabronionych, 

- umieszczanie ogłoszeń w miejscach nie wyznaczonych, 

- porzucony plecak na placu Bandurskiego, 
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- nieporozumienia sąsiedzkie na ul. Ostródzkiej 51 (grodzenie dzierżawionej działki). 

- naruszenie warunków postoju pojazdów na chodniku, 

- niestosowanie się przez kierujących pojazdami do znaków „zakaz zatrzymywania” i „zakaz 

postoju”, 

- postój pojazdu na trawniku, 

- mężczyzna w stanie upojenia alkoholowego leżący na chodniku, 

- wycięcie drzewa (orzech włoski) na prywatnej posesji, 

- robienia przekopów na drodze dojazdowej do ogródków działkowych, 

- wysypanego tytoniu na drodze, 

- mężczyzny śpiącego na ławce, 

- ubytki w nawierzchni ulic,  

- spalenia w piecu substancji chemicznych, 

- przewracającego się mężczyzny będącego pod wpływem alkoholu na przystanku komunikacji 

miejskiej, 

- blokowania dojazdu do posesji. 

12. W zadaniach codziennych zlecono patrole piesze w rejonie Starego Miasta, Bulwaru Jana Pawła II, 

a następnie zmotoryzowane, w rejonie szkół podstawowych i średnich, parku miejskiego, 

miasteczka ruchu, miejsc zagrożonych takich jak park koło dworca PKP, otoczenie salonów gier, 

otoczenia sklepów prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych,  prowadzenie stałych akcji. 

13. W okresie międzysesyjnym dokonano kontroli 4 kotłowni przydomowych. Kontrole przeprowadzano 

po zgłoszeniu telefonicznym. Wszystkie kontrole nie potwierdziły spalania odpadów w kotłowniach 

przydomowych.  

14. Odbyło się dziewięć służb weekendowych i dwie wspólne z funkcjonariuszem policji – Wydział 

Ruchu Drogowego podczas zabezpieczania przemarszu kolumny uczestników obchodów rocznicy 

zakończenia II Wojny Światowej i rocznicy uchwalenia Konstytucji 3-go Maja. 

15. Łączna liczba udzielonych pouczeń – 81 

Łączna suma nałożonych mandatów – 18 szt. na kwotę 1290,00 zł, 10 wniosków o ukaranie do 

sądu w trakcie postępowania wyjaśniającego. 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 
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Radna Elżbieta Prasek  zapytała czego dotyczyły spotkania ze Zbigniewem Bączkiem oraz prezesem 

PTTK, Zbigniewem Błaszczyk  w sprawie przyszłości „Leśnej” oraz z Władysławem Kałudzińskim w sprawie 

omówienia obchodów uroczystości  w grudniu - poprosiła o więcej informacji, ponieważ zapewne wiąże się 

to z dużymi projektami na tamtych terenach 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że w sierpniu lub we wrześniu będzie specjalna sesja, 

gdzie omówione zostaną wszystkie projekty, aby nie było zaskoczenia- również temat hali czy lasku 

miejskiego i rozmowa z PTTK właśnie zmierza w tym kierunku, aby korespondowali, z tym co chce miasto 

zrobić, bynajmniej w tym co jest na zewnątrz ich obiektów.  

Jest w Iławie tradycja obchodów rocznic internowań w grudniu w ZK w cyklach co 5 lat, które miasto 

wspiera. 

 

Ad .10. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że w okresie międzysesyjnym nie  wpłynęła 

pisemna interpelacja. 

Radny Robert Kowalewski odczytał interpelację ws. inwentaryzacji przejść dla pieszych 

Interpelacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

Następnie powiedział, że 28 lipca ub. roku na dyżurze radnych jedna z mieszkanek ulicy Jagiełły 

zgłosiła problem braku oświetlenia w okolicach budynków prywatnych Jagiełły 5, 5a i kamienicy, gdzie 

zamieszkują 4 rodziny. Poparł swoje słowa prezentacją fotografii. W okolicy znajduje się słup energetyczny, 

na którym można zainstalować lampę, aby doświetlić to miejsce. 

Kolejne zapytanie dotyczyło skrzyżowania ul. Smolki i Skłodowskiej- w jego okolicy znajdują się 

drzewa, które z jakiegoś powodu zostały ponumerowane. Mieszkańcy pytają, w jakim celu zostało to                    

z zrobione, czy jest to teren miejski a jeśli nie to prosi o dopytanie właściciela gruntu.  

Radna Janina Okołowska zapytała, na jakim etapie są prace związane z wdrażaniem mechanizmów 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz mieszkańcami w zakresie realizacji zadań publicznych 

takich jak budżet obywatelski, inicjatywy jak również zarządzeń ws. pożyczek. Czy miasto jest gotowe, aby 

to realizować, czy jest jakieś zainteresowanie mieszkańców, czy są wydane już zarządzenia burmistrza 

precyzujące procedurę. W uchwale o budżecie obywatelskim jest mowa o jego realizacji w roku 2017, 
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należałoby określić kwotę i zacząć procedurę, bo jest ona długa. Czy jest jakieś zainteresowanie, kiedy 

będzie promocja tego pakietu?  

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że mija 1,5 roku tej kadencji i mieszkańcy pytają                       

o inwestycje realizowane w mieście, wyczuwalny jest niepokój i aby mógł udzielać rzetelnych informacji, 

prosi o wykaz inwestycji od grudnia 2014 roku, dotyczący inwestycji wykonanych, w trakcie realizacji                    

z podaniem stanu zaawansowania i podaniem źródeł finansowania, ich wielkości z rozbiciem na środki 

własne i zewnętrzne, ze wskazaniem jakie i skąd. Poprosił o odpowiedź pisemną. 

Radny Roman Brzozowski powiedział do radnej Zakrzewskiej, że uchwała ws. skargi narusza 

procedury i radna powinna zgłosić się do przewodniczącego i powinien on skierować ją do właściwej 

komisji. Rada nie może odrzucić badania skargi. Rada jest organem kontrolującym, więc wyrzeka  się 

swoich kompetencji. Wiąże się to z tym, co się stało wcześniej, gdyż rada ma taka wadę że właściwie może 

zrobić wszystko, tak jej się wydaje.  Dnia 25 kwietnia podjęliśmy uchwałę odrzucającą projekt uchwały 

dotyczący zmian w budżecie. Dnia 9 maja podjęliśmy uchwałę o przyjęciu tych zmian w budżecie i w tym 

projekcie nie było przepisów uchylających. Dziś mamy do czynienia z dwiema uchwałami, ponieważ                   

w uchwale z dnia 9 maja powinien znaleźć się przepis, że uchyla się uchwałę z 25 kwietnia lub, że ta 

uchwała traci moc z chwilą wejścia w życie tej uchwały. Zapytał, czy uchwała z 25 kwietnia w ciągu 7 dni 

została skierowana do organu nadzorczego jakim jest wojewoda.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zwrócił się z zapytaniem do dyrektor MOPS,                            

ile wniosków wpłynęło od Iławian ws. programu 500+ i na jakim etapie jest jego realizacja. 

Radna Elżbieta Prasek zapytała o harmonogram sprzątania ścieżek od Kajki w stronę plaży,                     

na których zalegają gałęzie i resztki kwitnących i pylących drzew- czy jest jakaś maszyna przystosowana do 

sprzątania tych ścieżek. Bałagan dotyczy wszystkich ścieżek.  

Radna Anna Zakrzewska „Proszę o informację, czy w ratuszu jest osoba odpowiedzialna za wizerunek 

miasta. Uważam, że przed sezonem turystycznym nalażłoby zadbać o ład i porządek w przestrzeni 

miejskiej. Mam na myśli uporządkowanie wszystkich reklam, które psują wizerunek. Przewracają się, 

uszkodzone są nie tylko nieestetyczne, ale stwarzają zagrożenie dla osób przebywających w pobliżu. Na 

mój wniosek PINB zlokalizował 9 reklam BRICOMARCHE, teraz wystąpiłam o inne reklamy, m.in., Media 

Export. Nie chodzi mi o to, aby był zakaz stawiania reklam ale o to, aby były postawione zgodnie z prawem, 

bo takie pogięte są nieestetyczne i straszą przy nowych rondach. 
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W roku 2015 BRICOMARCHE wybudowało wiaty po lewej stronie. Proszę o podanie jakim podatkiem 

zostały objęte i jaka jest wartość budowli. Czy inwestor zgłosił do opodatkowania wiaty i plac pod 

składowiskiem materiałów handlowych sklepu (ponieważ zmienił sposób użytkowania terenu). 

W sprawie legalności postawienia wiat zwróciłam się do PINB. Ja nie otrzymałam jeszcze żadnej 

konkretnej odpowiedzi, a już od soboty wiaty są rozbierane. Zdumiewający jest przepływ informacji.  

Proszę o informację, kto w sprawie tzw. „apteki” reprezentował urząd i na bieżąco pilotował sprawę 

pozwalając wybudować aptekę na drodze. Kto był personalnie reprezentantem urzędu na etapie wydawania 

pozwoleń. Czy ta osoba jeszcze pracuje w urzędzie? Żadnych konsultacji dotyczących apteki nie było, a od 

dawna jest tam nie apteka a sklep spożywczy. Proszę o odpowiedź czy urząd miasta ustosunkował się do 

pozwu, czy wysłał jakieś pismo procesowe. Bo to jest co najmniej niezrozumiałe, ktoś buduje się na drodze, 

to jak urząd może być winien. Powinien się bronić i wykazać rzeczywistego winnego, który postawił 

budynek nie  na swoich działkach, niezgodnie z planem zagospodarowania, wycenia go na 435 tysięcy. 

Na ostatniej sesji pytałam, czy plan zagospodarowania obecnie obowiązujący dopuszcza budowę 

tymczasowych obiektów mieszkalnych (kontenerów) na terenie Iławy. Nie otrzymałam odpowiedzi.” 

Radny Wiesław Burdyński wniósł o podjecie działań w kierunku sprzedaży działki przy ulicy 

Piekarskiej. Od 30 lat jest używana przez wszystkich za darmo do różnych celów. Dodał, że zwracał się do 

wydziału, ale nie było zainteresowania, aby ją sprzedać. Działka jest w kształcie trójkąta, więc budowa 

mieszkalna nie wchodzi w grę, bo nie spełnia wymogu. Są chętni, którzy to zgłaszali chęć kupna na 

powiększenie działek, które obok posiadają. Środki ze sprzedaży tej działki można byłoby przeznaczyć na 

oświetlenie ulicy Piekarskiej- jest tam kilka domów, które warto oświetlić.  

Kończy się budowa przy Gimnazjum nr 1, położono płytki ale nadal obowiązuje tabliczka, że nie 

dotyczy nauczycieli i pracowników szkoły. Parking jest ogólnodostępny i udostępnienie go wszystkim 

rozwiązałoby sprawę parkingów, bo jest tam duże zagnieżdżenie i warto byłoby usunąć tę tabliczkę, aby 

służył parking ogółowi. 

Radny Stanisław Milewski zwrócił uwagę na ulicę Elbląską, gdzie mieszkańcy twierdzą że jest bardzo 

niebezpiecznie, co może potwierdzić po dzisiejszej wizji tej ulicy. Na końcu ulica ta jest ślepa, znajduje się 

tam przedszkole. Chodniki na ulicy są zastawione samochodami, jest tam warsztat naprawczy gdzie 

naprawy dobywają się również na drodze.  Dzieci z przedszkola na wycieczkę idą środkiem jezdni – to jest 

bardzo niebezpieczne. Wystarczy postawić znak – zakaz postoju  i samochody znikną, bo jest tam 
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naprawdę wąsko. Chodnik powinien zostać szerokości 1,5 metra, ale gdyby tak kierowcy zostawiali 

samochody to ulica nie będzie przejezdna, nie ma możliwości, aby przejechał tamtędy autokar. 

Radny Włodzimierz Harmaciński zapytał, czy jest jakiś pomysł na zagospodarowanie rond w mieście 

we współpracy z zarządcami. Będąc na szkoleniu w Ełku zaobserwował, że wszystkie ronda mają pięknie 

zagospodarowane. Motywy są różne, kamienne i roślinne  lubnawiązujące do okolicy i robi to ogromne 

wrażenie. Poprosił, aby wejść we współpracę z zarządcami dróg i przyjąć zamysł zagospodarowania.  

Radna Ewa Jackowska zapytała, czy są plany dotyczące wiaty przystankowej na ul. Konstytucji, która 

szpeci, czy jest plan jej wymiany- poprosiła o dopowiedź na piśmie. 

  

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że są zamówione wiaty i wkrótce również wiata na ulicy 

Konstytucji zostanie wymieniona. 

Ulica Elbląska- potraktowana zostaje jako sygnał, aby się tym zainteresować.  

Ulica Piekarska-  kilkakrotnie była podejmowana próba sprzedaży tej działki i nikt nie chce się 

zdecydować na kupno. Jeśli się zgłosi ktoś zainteresowany uruchomione zostaną procedury, w innym 

przypadku ogłaszanie przetargu jest bez sensu i rodzi koszty.  

Parking przy Gimnazjum nr 1- sytuacja jest przejściowa – inwestycja zostanie skończona i parking 

zostanie udostępniony. 

Bałagan na bulwarach-  burmistrz odpowiedział że w sobotę był  na spacerze alejami i był zachwycony 

ich stanem, bo było bardzo czysto. 

Radna Elżbieta Prasek  wypowiedz poza mikrofonem 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że na ścieżki podpisane są umowy                            

i codziennie opróżniane są kosze  i firma od maja do września, dwa razy w miesiącu sprząta je. Dodała, że 

zostanie zwrócona większa uwaga na porządek we wiatach. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jeśli chodzi o pożyczki to wystawiono kwotę 10 tysięcy 

złotych na zachętę, ale nie ma zainteresowania tematem a nie można nikogo do tego zmuszać. Okazało 

się, że pożyczki nie są atrakcyjne dla organizacji, może gdy pojawią się środki miękkie unijne to się okaże, 

że te pieniądze są potrzebne na zabezpieczenie wkładów własnych. 

Radna Janina Okołowska wypowiedź poza mikrofonem 
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Zastępca Burmistrza Ewa Junkier powiedziała, że lada dzień miasto przystąpi do pierwszego etapu 

realizacji budżetu obywatelskiego, przygotowane jest zarządzenie burmistrza do którego załącznikiem 

będzie wniosek, harmonogram itp. To wszytko czeka na akcję informacyjno-edukacyjną, odbędzie się po               

7 spotkań w I i II etapie z mieszkańcami  w różnych częściach miasta. Uruchomione zostaną punkty 

konsultacyjne w OPPUiPR, MOPS-iku i ratuszu dla osób chcących uzyskać informacje. Informacja będzie 

również na stronie internetowej i BIP. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że wkrótce podpisze zarządzenie, a jest to również forma 

zobowiązania na 2017 rok. Jeśli będzie przyzwolenie większości radnych do zostanie wpisana kwota 500 

tys. złotych  na 2017 rok i poprosił, aby potraktować te słowa jako dżentelmeńską umowę podczas 

konstrukcji budżetu, że taka kwota została  wpisana w zarządzeniu.  

Radna Janina Okołowska wypowiedź poza mikrofonem 

Radna Elżbieta  Prasek zwróciła się do mediów, aby nagłośnili ten temat w mediach 

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier powiedziała, że pierwszym etapem będzie kampania informacyjno-

edukacyjna, w której będą również brały udział media- jest to przewidziane w regulaminie i harmonogramie.  

Radna Janina Okołowska zapytała, czy rozważa się wydanie jakiejś broszurki informacyjnej dla 

mieszkańców. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że należy edukować społeczeństwo, należy wrócić 

również do pożyczek i inicjatywy obywatelskiej i wtedy dyskutować o broszurze. 

Radnemu Harmacińskiemu odpowiedział, że w 2014 zastał inwestycje w postaci kontynuacji budowy ulic 

Warsztatowa, Lipowa i wszystko jest jawne.  

Radny Włodzimierz Harmacinski przypomniał, że o odpowiedź na temat inwestycji prosił  na piśmie. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jeśli chodzi o ronda podobnie jest w Grudziądzu- 

można się pomału  za to brać i co roku robić jedno rondo, ale musi być jakieś przesłanie  i myśl a nie chaos. 

Traktuje to jako wniosek. 

Radnemu Kowalewskiemu odpowiedział, że traktuje sprawę uporządkowania oświetlenia przy 

przejściach  jako wniosek. Ulica Jagiełły zostanie sprawdzona-  podobny problem niedoświetlenia jest                 

w wielu miejscach. 

Do radnej Zakrzewskiej powiedział, że docenia to że atakujemy systemowo problem reklam w mieście 

i jest szansa aby to uporządkować. Andrzej Pankowski proponował coś w stylu kodeksu lub regulaminu, 
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aby wszyscy wiedzieli jakie są reguły gry. Poprosił, aby jednak podejść do tego rozważnie, ponieważ ludzie 

dopuszczali się złego wieszania reklam przez nieświadomość.  Może zostanie powołany zespół, który tym 

się zajmie.  

Powiedział, że temat wiat przy BRICO zostanie sprawdzony. Dodał, że słyszał dużo wcześniej, kilka 

miesięcy temu, że Brico planuje się rozbudować i myśli. że to jest zbieg okoliczności. 

Apteka- rok 2002- i te 4 lata, to są wszystkie historie wyciągane obecnie przez radną na światło 

dzienne  z ówczesnymi zatrudnionymi ludźmi itd. Burmistrz dodał, że nie ma z tym nic wspólnego ani nikt 

kto siedzi po tej stronie. To dotyczy apteki i ówczesnego architekta, który tu był zatrudniony. Ówczesny 

skład starostwa wydał stosowne pozwolenia- też nie mówi tego w tonie pretensji, tylko próbuje przywołać 

historię. Nie ma zamiaru być beneficjentem w tej sytuacji  i nie będzie. Poza tym różni się jego zdanie się              

w sposób pryncypialny i zasadniczy jeśli chodzi o przestrzeganie prawa, ale świat jest złożony z sytuacji               

o wiele bardziej skomplikowanych – nie ma czegoś takiego jak dwa kolory- czarny i biały- to jest szeroka 

barwa. W związku z tym, nie chce iść na układ zerojedynkowy, żeby krzywdzić ludzi, doprowadzać                      

do upadków i zniszczenia materialnego itd. Jeśli będziemy zdolni to wszystko uporządkować, to zrobimy            

to, żeby nie zostawić po tym całym działaniu w latach 2002-2006 spalonej ziemi. 

Na pytanie dotyczące dopuszczenia w planie zagospodarowania przestrzennego zabudowy 

tymczasowej burmistrz odpowiedział, że jeszcze nic nie jest stawiane. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że plan dopuszcza zabudowę mieszkalną, 

nie mówi o tym, czy to są kontenery jako obiekty tymczasowe, czy jako stałe - mówi o tym, że może być 

zabudowa mieszkalna, ale nie rozstrzyga w jakiej formie. Jeśli kontenery będą zabudową mieszkalną,                 

to na takich terenach będą mogły powstać.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że nie roztrząsa spraw związanych z poprzednim okresem, 

mimo że się z nim wiąże, ale sprawa jest w tej chwili w sądzie i pyta, czy jest odpowiedź miasta na ten 

pozew, czy zostało napisane, że wybudowano niezgodnie z planem miejscowego zagospodarowania,                

że powstał budynek na drodze, czy miasto się broni czy oddaje walkowerem. 

  Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że miasto wystąpiło o  oddalenie roszczeń 

powoda a jak się to potoczy trudno powiedzieć. Na razie sprawa jest w sądzie. Powód chce usankcjonować 

budynek, aby mogli kupić od miasta działkę na której powstał budynek, nie chcą od miasta odszkodowania  

za to że go wybudowali. 
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Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że drzewa na ulicy Smolki to jakaś stara sprawa albo 

mieszkańcy sami oznaczyli drzewa. Zostanie to sprawdzone. 

Radny Robert Kowalewski przypomniał, że 10 sierpnia 2015 roku otrzymał odpowiedź na postulat, że 

swojego dyżuru  dotyczący ulicy Jagiełły, że zostanie to ujęte w propozycjach do projektu budżetu na 2016 

rok 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że zastanawiał się czy taka formuła powinna być 

używana przy udzielaniu odpowiedzi, bo jest źródłem wielu nieporozumień i po takiej odpowiedzi, ktoś 

może być święcie przekonany, że temat jest załatwiony i znajdzie się to w budżecie. A tak nie jest. 

Radny Robert Kowalewski powiedział, że tak tego nie interpretował, ale chciał zapytać czy jest szansa 

aby to, w jakiś bliższym okresie wykonać oświetlenie. 

Dyrektor MOPS Irena Kasprzycka powiedziała, że od 1 kwietnia do 20 maja złożono w ośrodku 1980 

wniosków o przyznanie świadczenia wychowawczego, wypłacono kwotę około 400 tysięcy na 791 dzieci 

wypłaty wykonywane są sukcesywnie; najpierw rodzina musi otrzymać decyzję, potwierdzić                                

to w potwierdzeniu ,wtedy rodzina zostaje umieszczona na liście. Jeśli goniec nie zastanie rodziny, 

zostawia awizo i rodzina zgłasza się do MOPS i odbiera decyzję. Taka jest procedura wymagana przy 

kontrolach- najpierw jest decyzja a potem osoba jest umieszczana na liście.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał, czy goniec pracuje w trybie ciągłym. 

Dyrektor MOPS Irena Kasprzycka odpowiedziała, że popołudniami pracownicy roznoszą decyzje 

codziennie. Część wypłat odbywa się w kasie, większość trafia na konta. W kasie były 3 wypłaty na konta 

były 4 - 20 maja był ostatni przelew. W tym miesiącu będzie 30 maja przelew na konta i wypłaty z kasy. 

Przewiduje się, że w czerwcu będą jeszcze 3 przelewy i z kasy będą kolejne dwie wypłaty. Poza tym 

świadczeniem rodzinnym, jeszcze inne świadczenia  są wypłacane. Jest to w miarę poukładane,  ale jeśli 

chodzi o e-PUAP to niektóre wnioski nie dochodzą. Wydano ponad 900 decyzji i realizowane jest to 

sukcesywnie.  

Radna Ewa Jackowska zapytała, który dzień składania wniosków jest w opracowywaniu. 

Dyrektor MOPS Irena Kasprzycka odpowiedziała, że trudno jej powiedzieć, ale chyba 10 kwietnia. 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że to nieprawda, wielokrotnie dzwoniła do MOPS i są uwagi na 

temat pracy przy programie 500+ od mam, które piszą do niej. Dodała, że jeśli jest możliwość, aby była 

wdrożona chronologia, że ten kto pierwszy składa dostaje pierwszy decyzję, bo tak nie jest.  
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Dyrektor MOPS Irena Kasprzycka odpowiedziała, że tak jest, takie informacje otrzymała                                             

z merytorycznego wydziału, ale to jeszcze sprawdzi. 

Radny Roman Brzozowski poprosił o odpowiedź na piśmie na swoje zapytanie z powołaniem się na 

odpowiednie przepisy.  

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański powiedział, że odpowie krótko, bo innych też może to 

interesować. Prawie na każdej sesji dokonywane są zmiany w budżecie i nigdy nie ma czegoś takiego, że 

przyjmujemy zmiany uchwały, a poza tym uchwała o która radny pyta, nie została podjęta . 

Radny Roman Brzozowski poprosił raz jeszcze o odpowiedź na piśmie, ponieważ jego interpretacja 

różni się, ponieważ jego zdaniem była uchwała o odrzuceniu zmian w budżecie. 

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański powiedział, że nie ma uchwały o odrzuceniu tylko 

uchwała została odrzucona, nie podjęto jej więc nie istnieje a obowiązuje ta która była podjęta w ubiegłym 

miesiącu, bo nie podjęto zmian. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że rada się wypowiada w formie uchwał i uchwałą odrzuciła 

projekt zmian w budżecie. Dodał, że ma taką interpretację, ale może się mylić. 

 

Ad.12. Wnioski mieszkańców Iławy  

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański powiedział, że do Biura Rady Miejskiej                         

w terminie, o którym mowa w Statucie Miasta Iławy nie  wpłynął wniosek mieszkańca.  

Ad 13. Komunikaty i oświadczenia  

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański poinformował, że kolejna sesja odbędzie się                   

27 czerwca. 

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że jego słowa będą skierowane przede wszystkim do 

radnego Lotza, bo dotyczy to felietonu w Kurierze Iławskim ale chciałby, aby wszyscy usłyszeli. 

„Oświadczam panu radnemu, że jestem niezależnym radnym miejskim  i działam w interesie i dla dobra 

miasta. Fakt bycia pracownikiem starostwa powiatowego nie miał i nie ma żadnego wpływu na pełnienie 

mojej funkcji radnego miejskiego. Nigdy bym na to sobie nie pozwolił i nigdy tak się nie stało, a radnym 

jestem czwarta kadencję. Nie uprawiam żadnej prywaty, panie radny i tytuł, który pan zawarł tego felietonu 

jest urągający mnie i nie tylko mnie i niech uważa pan na słowa których pan używa.  Przy tym w felietonie 

wprowadza pan w błąd czytelników sugerując brak uchwalenia zmian w budżecie miasta, wstrzymaniem 
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inwestycji, przetargów i podwyżek  sfery budżetowej. Zmiany w budżecie dotyczyć miały dodatkowych 

środków, które wpłynęły jak manna z nieba dzięki inwestycjom zrealizowanym w poprzednich kadencjach.     

Z inicjatywą takiego ujęcia tych środków wyszła Komisja Rozwoju Gospodarczego i koledzy z PIS-u. 

Wykazuje się pan przy tym nieznajomością budżetu miasta i jego zasad wydatkowania. Mimo upływy 1,5 

roku od początku kadencji nie usłyszeliśmy od pana ani razu, aby pan zabrał głos, wystąpi z jakąś 

interpelacją, wnioskiem- przykre. A powoduje pan takim pisaniem czy pisaniną działanie, które jest 

podsycaniem antagonizmów między radnymi i między samorządami. Przez te 1,5 roku,  tak jak już 

powiedziałem, nie złożył pan żadnej interpelacji  ani wniosku. Można  się zastanowić czy wynika to z braku 

własnego zdania, niewiedzy czy braku samodzielności. Czuję się urażony i w związku z negatywnym 

przestawianiem mojej osoby  oczekuję od pana przeprosin. I w przypadku powtarzania takiej sugestii wobec 

społeczeństwa, będę wiedział co zrobić - jest droga sądowa” 

Radny Wiesław Burdyński powiedział, że chciał podziękować Burmistrzowi, władzom miasta i dyrektor 

ICK  za obchody 3 Maja i Marsz dla Życia i Rodziny- opinie mieszkańców są bardzo pozytywne, bo wpisuje 

się to politykę historyczna i a także w politykę prorodzinną, którą niejako ten rząd zapoczątkował i ma 

nadzieję, że przez kolejne lata będzie to kultywowane.  

Dodał, że 31 maj będzie spotkanie z wielkim historykiem  Leszkiem Żebrowskim na temat                              

III Rzeczpospolitej i jej elit. Zaprosił na spotkanie do amfiteatru na godz.17.00. 

Radny Andrzej Pankowski powiedział, że wkrótce na osiedlu Lipowy Dwór wszystkie skrzyżowania 

będą skrzyżowaniami dróg równorzędnych- poprosił, aby zwracać na uwagę na informacje, które będą na 

zjazdach na z ulic Dąbrowskiego i Lipowy Dwór. 

Ad 14. Zamknięcie obrad  XXVI Sesji 

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański po wyczerpaniu porządku sesji o godzinie 13.50 

zamknął obrady 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Danuta Drozdowska                                                                               Wojciech Szymański 

 


